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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Aida Hadzialic (S)

2014/15:354 Ökad satsning på lantbruksskolor

Arbetet med att ta fram en livsmedelsstrategi för Sverige har nyligen påbörjats, 
och detta arbete ska vara klart våren 2016. Det är viktigt att Sverige på alla 
områden mobiliserar för att öka produktionen av svensk mat.

Det är också viktigt att våra lantbruksskolor blir involverade i arbetet då de ska 
utbilda framtidens lantbrukare i Sverige. Om Sverige ska kunna öka 
produktionen av svensk mat måste vi också satsa ordentligt på våra 
lantbruksskolor.

 

Hur har statsrådet Sven-Erik Bucht tänkt att öka satsningarna på våra 
lantbruksskolor?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-27
Besvaras senast
2015-04-10 kl. 13.30


